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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mégis kik?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

          Nehéz annál cinikusabb és erkölcstelenebb húzást találni, hogy éppen az Ön miniszterelnöke,
Orbán  Viktor  hirdette  meg  a  magyar  gyermekvédelmi  rendszer  átvilágítását.  Hiszen  a
miniszterelnöknek  főszerepe  volt  a  bicskei  pedofilügyben.  Hogyan  várhatnánk  az  orbáni
pedofilhálózat felszámolását éppen attól az Orbán Viktortól, aki állami kitüntetést adott a pedofil
igazgatónak, sőt a bűntársának elnöki kegyelmét is elintézte?

          És  hogyan várhatnánk az orbáni  pedofilhálózat  felszámolását  attól  az Orbán-kormánytól,
amely  14  éven  keresztül  hagyta  szenvedni  a  bicskei  gyermekotthon  lakóit  egy  pedofil
szörnyetegtől? Ön volt a felelős miniszter 2012-ben, amikor alig egy évvel a bicskei nevelők első
bejelentései után lezárták a nyomozást a pedofil igazgató után. Aki ezután még 4 éven keresztül
erőszakolhatta  a  gondjaira  bízott  gyerekeket.  Most  pedig  Ön  a  felelős  a  gyermekvédelemért,
amelyben a mai  napig ott  rejtőzhetnek azok a politikai  és  szakmai  döntéshozók,  akik  tudtak  a
bicskei ügyről, és talán más, állami intézményekben elkövetett pedofil bűntettekről is, de mégsem
tettek semmit.

          Önök azt várják, hogy a magyar emberek bízzanak magukban, akik 14 éve egy lépést nem
tettek  az orbáni  pedofilhálózat  felszámolásáért?  A bűnösök fogják kivizsgálni  a  saját  bűneiket?
Kérem válaszoljon egyenesen: kik fogják vezetni a gyermekvédelmi rendszer vizsgálatát? Talán
számíthatunk K. Endre, Kaleta Gábor, netán Balog Zoltán szakértői hozzáértésére? Ugyanazok a
politikai és szakmai döntéshozók fogják feltárni az orbáni pedofilhálózatot, akik maguk is a részei?

 

Várom válaszát!


